

Ayder Memetov
Tavrishesky National University, Simferopol
Crimea, Ukraine

AyderMemetov@spreemail.com

Short-term grant, 1999

Publication support grant, 2000

March 15, 2001

Lexicology of the Crimea-Tartar language

The grant which I received in 1999 was used for preparation to editing publication and edition of the textbook for higher school, "Lexicology of the Crimean-Tatar language" (288 pages, 3,000 copies). The textbook was published in Simferopol by the publishing house "Crimean Uchpedgis," in 2000. The textbook received positive reviews in republican magazines and mass media.

Upon availability of additional financial support, I will elaborate "Morphology of the Crimean-Tatar language". The textbook for higher education is supposed to comprise of 300 pages. It will be published for the first time and it is sure to fill the gap in teaching the native language.

Эйдар Меметов
Таврический Национальный Университет, Симферополь
Крым, Украина
AyderMemetov@spreemail.com

Короткотерміновий грант, 1999

Грант в поддержку публикаций, 2000

15 марта 2000 г..

Лексикология крымскотатарского языка

Полученный мною в 1999 году грант был израсходован на подготовку к изданию, редактирование и издание учебника для вузов "Лексикология крымскотатарского языка" объемом 288 страниц в количестве 3000 экземпляров. Учебник издан в г.Симферополе издательством "Крымучпедгиз" в 2000 г. На данный учебник уже появились положительные рецензии в республиканских журналах и средствах массовой информации.

В настоящее время я планирую разработку раздела крымскотатарского языка "Морфология". Предполагаемый учебник по морфологии крымскотатарского языка для вузов объемом 300 страниц будет издан впервые и восполнит пробел в обучении родному языку.